
 

 

Wedevågs SK Lindesberg  

Org. Nr: 875002-6869 

 

Verksamhetsberättelse 2019/2020 

För tiden 2019-05-01 – 2020-04-30 

 

Verksamhet 

All verksamhet under året har organiserats under en sportgrupp som letts av en 

sportchef som avgick vid säsongens slut. Ny sportgrupp har utsetts av styrelsen. 

Sportgruppsarbetet sker inom tre områden: dam, herr och ungdom.  

Vid årsmötet föreslogs att kommittéer bildas och väljs av nästkommande årsmöte. 

Det ska finnas kommittéer inom marknad, arrangemang, material, utbildning och 

domare. 

 

Dam 

WSK:s damer har spelat i Västmanlands/Örebro Läns division 2. De slutade på en 

sjätte plats i höstserien och blev i och med det klara för B-slutspel under våren. I     

B-slutspelet slutade damerna på en andra plats. Till säsongen anslöt flera spelare 

från Nora. Trots många nya spelare fick laget ett godkänt resultat. Laget spelade DM 

i Kumla där de mötte tufft motstånd och tog sig inte vidare. Under året har vi haft ett 

damjuniorlag som spelat i serien för Västmanlands/Örebro län. Damjuniorerna hade 

chans på tredje plats då serien abrupt avbröts p g a Coronaviruset. 

 

Herr 

A-herrarna har under säsongen spelat i Västmanland/Örebro Läns division 2 där de 

slutade på en tredje plats. Detta ledde till slutspel med chans att ta sig upp till division 

1. WSK hann dock aldrig spela någon match i slutspelet innan Svensk Innebandy 

beslutade att avsluta samtliga serier/slutspel p g a Covid 19. För tredje året i rad 

spelade WSK:s B-herrar i Örebro Läns division 3 där fokus varit på mängden spelare 

istället för resultat. Herrjuniorlaget har denna säsong spelat i Västmanland/Örebro 

Läns breddserie för herrjuniorer. Även denna serie avbröts i förtid. Inför nästa säsong 

ses olika alternativ över för herrjuniorerna. Herrjuniorerna spelade DM gruppspel på 

hemmaplan i Lindesberg. Tyvärr tog de sig inte vidare från gruppen till finalspel.  

 



 

 

Ungdom 

Säsongen 2019/2020 har vi haft ett flicklag och ett pojklag i seriespel. Även i poolspel 

har vi haft ett flicklag och ett pojklag. Utöver detta har vi haft innebandyskola för både 

pojkar och flickor. Vi fortsätter att arbeta för att täppa till det glapp som finns på 

ungdomssidan. Under säsongen har ungdomslagen deltagit i cuper.  

Några ungdomar har varit nominerade till uttagningarna för distriktslagen. 

 

Medlemmar 

Föreningen har haft ca 200 medlemmar under säsongen. 

 

Utbildning 

Utbildningar har genomförts enligt innebandyförbundets riktlinjer. WSK skickade fyra 

deltagare till föreningsdomarutbildning. Flera planerade utbildningar fick läggas på is 

på grund av Coronapandemin. 

 

Kansliet 

På kansliet har Anna-Liisa Söderlund fortsatt att arbeta med lönebidrag från 

Arbetsförmedlingen. Hon har utfört sedvanliga kansliuppgifter, städning, 

kafeteriainköp m.m.  

 

Idrottscollege på Lindeskolan med innebandyprofil 

Innebandyprofilen har nu funnits i sex läsår på Lindeskolans gymnasium. Fortfarande 

är det ett lyckat samarbete med Lindeskolan och en mycket uppskattad profil för de 

elever som valt den. Ledare för innebandyprofilen är Kent Svensson som är mycket 

uppskattad som ledare av eleverna. 

 

Arrangemang 

I augusti medverkade WSK Lindesberg i Linde Sports Camp i Lindesberg Arena. Ett 

mycket lyckat sportevent for sommarlovslediga mellanstadieelever. 

Övriga planerade arrangemang har fått utgå på grund av Coronapandemin. 

  

 



 

 

 

Styrelsen 

Styrelsen har under verksamhetsåret bestått av 7 personer. Styrelsens 

sammansättning sedan den 10 juni 2019 framgår av underskrifterna i slutet av denna 

berättelse. Styrelsen har träffats regelbundet under hela verksamhetsåret, ca var 

tredje till fjärde vecka och det har blivit 15 protokollförda sammanträden. 

 

Ekonomi 

Styrelsen har arbetat efter en budget och resultatet i år gav ett litet överskott. 

Ekonomin i föreningen är stabil.  

En bidragande orsak till ett bättre resultat än föregående säsong är att vi bedrivit 

några försäljningsaktiviteter.  

Omsättningen har ökat med 41 046 kronor från 944 048 kronor till 985 094 kronor. 

Årets utfall blev ett överskott med 8397,76 kronor. 

Föreningens nettobehållning har därmed ökat till 392 230 kronor. 

 

Övrigt 

RF beslutade under 2019 att samtliga ledare som arbetar med minderåriga (under 18 

år) måste visa utdrag ur belastningsregistret med start 2020-01-01. Styrelsen i WSK 

har tagit emot dessa utdrag som efter öppnande har förstörts. 

 

Styrelsen tackar alla medlemmar för ett trevligt samarbete under året! Stort 

tack även till alla sponsorer som gynnat föreningen för en värdefull samverkan. 

Nu ser vi fram emot en ny framgångsrik säsong med många nya möjligheter 

framför oss. 

 

Lindesberg 2020-05-13 

Lena Ottaway, ordförande ______________________________________ 

 

Erik de Groot, vice ordförande ______________________________________ 

 

Marcus Norling, kassör                     ______________________________________ 

 



 

 

Jessica Johnsson, sekreterare ______________________________________ 

 

Stefan Tapper, ledamot  ______________________________________ 

 

Mari Einarsson, ledamot  ______________________________________ 

 

Johanna Ström, ledamot                   ______________________________________ 


